
Antennelauget Masten. 

Ekstraordinær laugsforsamling afholdt 17. november 2021 kl. 19.30 i Timianhaven 12, Hvalsø. 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent. 

a. Valg af stemmetællere 

b. Optælling af stemmeberettigede 

2. Vedtagelse af nye vedtægter.  

3. Oplæg vedr. mulige fremtidige leverandører af TV og bredbånd. 

a. Evt. valg af leverandør. 

4. Eventuelt. 

 

Referat: 

Til stede var bestyrelsens 5 medlemmer og 8 medlemmer/husstande samt dirigenten. Desuden 

var 6 fuldmagter indgivet til fmd. 

1. Bestyrelsen indstillede John Nielsen som dirigent. Valgtes. Han konstaterede, at 

mødeindkaldelsen var sket rettidigt jfr. gældende vedtægter. Bestyrelsen blev 

opfordret til at præsentere sig, hvilket skete. 

 

2. Bestyrelsens oplæg til nye vedtægter fremførtes af formanden, Michail Grunnet, som 

bl.a. forklarede om nødvendigheden af, at Masten skal have ændret de gældende 

vedtægter, for at kunne opsige den gældende kontrakt med YouSee, der har 

opsigelsesfrist på 9 måneder til udløb af et kvartal. Dvs. kontrakten kan opsiges af 

bestyrelsen inden udløb af dec. md. med ophør til udgangen af sept. md. 2022, såfremt 

opsigelse sker inden udgangen af dec. md. d.å.  

Enkelte spørgsmål blev stillet ang. fibernet installation contra det nuværende coax 

anlæg.  

Afstemning: Bestyrelsens oplæg til nye vedtægter enstemmigt vedtaget.  

 

3. Fra bestyrelsens side omtalte væsentligst formanden på bestyrelsens vegne de 

forhandlinger, der er sket med mulige leverandører af TV og bredbånd. Formanden 

omtalte bl.a. at bestyrelsen har rettet henvendelse til forskellige mulige leverandører af 

TV og bredbånd. Ingen af disse ønsker at indlægge fiber p.t. i Mastens 

forsyningsområde. Derfor er kun YouSee samt Stofa, som bestyrelsen har haft møder 

med, aktuelle med at kunne levere den højere hastighed til Docsis 3.1, som blev 

vedtaget på senest afholdte laugsforsamling 10. november d.å.  

Der blev stillet spørgsmål om en bindingsperiode for Masten på 5 år, som bestyrelsen 

har indhentet på møder med YouSee og Stofa.  

Vælges Stofa som ny leverandør, har de f.eks. ikke Netflix i deres pakker p.t.  

Coax opgraderingen til DOCSIS 3.1, som giver mulighed for bredbåndshastigheder op til 

1000 Mbit/s, forventes at være konkurrencedygtig ift. fiber, de næste 8-10 år.  

Der var forinden afstemningen om valg af leverandør omdelt papir med oplysning om 

forskellen mellem pakkeindholdet/bredbånd og priser fra de to udbydere. 

Afstemning vedtaget enstemmigt ang. YouSee fortsætter som leverandør.  

 

4. På spørgsmål om medlemmers informationer vedr. indsendte forslag fra medlemmer til 

laugsforsamlingen, var der ønske om, at medlemmers forslag blev lagt på hjemmesiden 



forinden mødets afholdelse. Formanden besvarede dette med, at der kan være 

forskellige forhold, som kan forhindre dette, men bestyrelsen vil undersøge, om der er 

noget som vil forhindre, at medlemmernes forslag kan lægges ud på hjemmesiden 

inden Laugsforsamlingen. 

På spørgsmål fra salen om muligheden for at sende informationer/nyhedsbreve til 

medlemmerne via email, vil bestyrelsen se på de tekniske og administrative 

muligheder, samt sikre at diverse GPDR regler kan overholdes. 

Fmd. takkede dirigenten for at stille op til begge afholdte laugsforsamlinger.  

Mødet afsluttet kl. 20.35. 
Ref. Ib Johansen 


